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Päätösehdotus apulaiskaupunginjohtaja HEP KOP Pekka Vähäkangas 
  
 Hyvinvoinnin edistämisen lautakunta merkitsee tiedoksi hyvinvoinnin 

edistämisen palvelualueen vuoden 2025 talousarvion tilannekatsauksen. 
 

Päätös Hyvinvoinnin edistämisen lautakunta hyväksyi päätösehdotuksen yksimielisesti. 
 
Selostus Hyvinvoinnin edistämisen lautakunta teki vuoden 2025 talousarvioesityksensä 

28.8.2024 kokouksessa. Lautakunnan esitys vuoden 2025 talousarvion 
toimintakatteeksi oli -51,115 M euroa, mikä on -1,933 vuoden 2024 talousarviota 
ja -2,050 M euroa kaupunginhallituksen kehystä suurempi. 

 
 Kaupunginjohtaja esitteli vuoden 2025 talousarvioesityksensä 19.11.2024. 

Kaupunginhallitus antoi esityksensä vuoden 2025 talousarviosta 2.12.2024 ja 
kaupunginvaltuusto päättää vuoden 2025 talousarviosta 16.12.2024 
kokouksessaan. Lautakunta päättää palvelualueen käyttösuunnitelmasta 
tammikuun 2025 kokouksessa. 

  
 Kaupunginhallituksen 2.12.2024 kokouksessa hyvinvoinnin edistämisen 

palvelualueen käyttötalouteen tuli 7.200 euron lisäys Särkiniemen asukastuvan 
toimintaa varten, tästä tuli teksteihin lisäys ”Turvataan Särkiniemen 
asukastuvan toiminta”. Palvelualueelle esitettiin uutta valtuuston nähden 
sitovaa tavoitetta ”Maaseutuvaikutusten arviointi otetaan käyttöön 
valmistelussa ja päätöksenteossa” ja tämän mittariksi ”Tehtyjen 
maaseutuvaikutusarviointien ja tavanomaista tarkempien 
maaseutuvaikutusarviointien määrät”.  Tekstimuutos tuli Lapsivaikutusten 
arvionti otetaan käyttöön valmistelussa ja päätöksen teossa tavoitteen mittariin 
niin, että alkuperäinen teksti ”Tehtyjen lapsivaikutusarvioiden määrä” muutettiin 
muotoon ”Tehtyjen lapsivaikutusarviointien ja tavanomaista tarkempien 
lapsivaikutusarvointien määrät”. Tekstilisäys tuli valtuuston nähden sitovaan 
tavoitteeseen ”lisäämme aktiivisuutta ja yhteisöllisyyttä tukevia 
kohtaamispaikkoja ja luonnon saavutettavuutta” toimenpiteeseen ”selvitetään 
mahdollisuus pääkirjaston sunnuntaiaukiolon jatkamiseen. Kirjastoa on 
käyttänyt sunnuntaisin keskimäärin 647 kävijää eli 33 544 kävijää vuodessa”.    
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